
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. april 2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 767 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).  

 

Spørgsmål nr. 767:  

”Hvad kan ministeren oplyse om udviklingen i brugen af ECT-behandlinger i 

psykiatrien? Der henvises til artiklen ”De skjulte dødsfald” bragt på Psykiatri 

Avisens hjemmeside den 25. marts 2019, jf. http://www.psykiatriavi-

sen.dk/2019/03/25/de-skjulte-doedsfald/ ” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har anmodet Sundhedsdatastyrelsen om bidrag til be-

svarelse af spørgsmålet. Sundhedsdatastyrelsen har den 25. april 2019 oplyst føl-

gende, som jeg kan henvise til:  

 

”Su dhedsdatastyrelse  har so  bidrag til besvarelse af spørgs ålet udarbejdet e  
opgørelse på baggrund Landspatientregistret for perioden 2009-2018.  

 

Opgørelsen fremgår af vedlagte bilag.” 
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